

## MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, February 25, 1971

(4)

[Text]

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development met this day at 11.30 a.m., the Chairman, Mr. Watson, presiding.

*Members present:* Messrs. Barnett, Buchanan, Cadieu, Orange, Rock, Watson, Yewchuk.—(7)

*Witness:* Mr. John Gordon German, of the firm of German and Milne, Naval Architects, Montreal P.Q.

The Chairman introduced Mr. German who made a statement on the subject-matter of Arctic icebreaker service.

The witness was then questioned.

At 12:55 p.m., questioning concluded, the Committee adjourned to the call of the Chair.

## PROCÈS-VERBAL

Le jeudi 25 février 1971

(4)

[Traduction]

Le Comité permanent des affaires indiennes et du développement du nord canadien se réunit ce matin à 11 h 30. Le président, M. Watson, occupe le fauteuil.

*Députés présents:* MM. Barnett, Buchanan, Cadieu, Orange, Rock, Watson, Yewchuk.—(7).

*Témoin:* M. John Gordon German, Société German and Milne, Architectes Navals, Montréal (Québec).

Le président présente M. German qui fait une déclaration sur la question du service de brise-glace dans l'Arctique.

Le témoin répond ensuite aux questions.

A 12 h 55 de l'après-midi, à la fin de la période des questions, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

*Le greffier du Comité*

J. H. Bennett

*Clerk of the Committee*